
Martin Jandek, DiS. 

 

Jako absolventu Veřejně správní akademie, se mi otevřelo velké množství pracovních příležitostí. Díky 

této škole pracuji na Magistrátu města Brna, kde mám výbornou pracovní pozici. Díky vědomostem, 

které jsem načerpal při studiu na VSA jsem se rozhodl i nadále pokračovat ve studiu na Vysoké škole 

AMBIS i když pracuji. Chtěl bych především vyzdvihnout osobní přístup vyučujících na VSA, který byl 

vždy osobitý a nebyl jste pouze pro ně položka v seznamu jako na některých veřejných školách. 

Profesoři, kteří přednáší, jsou především lidé z praxe, takže vědomosti a zkušenosti, které jsem 

načerpal od nich, využívám dodnes. 

Škola nabízí studentům spoustu exkurzí, jako je na městské soudy, ustavní soud na zasedání pléna, 

Jako student jsem měl možnost se zúčastnit studijního pobytu v Evropském parlamentu  

ve Štrasburku, Kanceláře prezidenta republiky, dále NKU aj.  

Doporučuji tuto školu, pro ty, kteří jsou rozhodnutí pracovat ve veřejném sektoru, je to správná 

volba!!! 

 

 

 

 

 

 


